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Sistem je zakazao, a narod se ujedinio
  Još od vremena SFRJ malo se ulagalo u sisteme za odbranu od poplava i od prirodnih
katastrofa uopšte.   Civilna zaštita ne postoji, vojska nije velika kao što je nekada bila, ali je zato
narod na visini zadatka

    Zlatko Stanković:
  - Žao mi je što se sve ovo desilo. Puno nas u prvom trenutku nije shvatilo ozbiljnost situacije,
čak smo se i šalili. Velika nesreća nam se desila, ne samo ljudima u Obrenovcu, Šapcu,
Paraćinu… Svi mi kao narod i zemlja koja je mnogo propatila opet se nekako vraćamo na
početak. Razlika je u tome što je ovog puta jedini krivac priroda a tu smo nemoćni. Sreća je da
smo se konačno ujedinili i pokazali da možemo da brinemo jedni o drugima.
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